
Årsberetning for 2021 
Kvinne og Ungdoms Utvalg 

 
Martine Iversen og Ole Ivar Iversen  

 

Dato/Måned: Aktivitet: Evaluering: 

12.Mai Jente og Ungdomsskyting Rifle, 
Elgbanen 

Det var godt oppmøte og god stemning. Vi 
var godt i gang da Lillemoen og de 60+ kom 
for å skyte. Så det ble jente og pensjonerte 
skyting denne gangen. 

- Det kom faktisk mor og datter fra 
Laura om jeg husker riktig kun får å 
være med på vår jenteskyting og 
fordi jeg hadde delt info i 
forskjellige jakt jenter sider. 

19&20.Mai Fluekastekurs for jenter Her er det Tony som kan si noe om 
gjennomføringen og deltagelsen. 

26.Mai Jente og Ungdomsskyting Hagle, 
Haglebanen 

Godt oppmøte også denne gangen. Stort 
sett samme gjengen som kom på rifle 
skytingen + noen andre. 

17-18.Juni,  

Base: Elgbanen 

 

Familie overnatting, med hagle og 
rifleskyting, luftgevær, natursti, 
kanopadling, fisking osv. Buttentjern. 
Aktiviteter på Haglebanen og 

Langholdsbanen. 

Ble avlyst pga. manglende mannskap og at 
det ble mye på enkelte.   

Det var 3stk familier påmeldt. 

Her må vi sette av datoen alle sammen slik 
at ikke alt blir i siste liten, og unngå at det er 
en som må sende rundt X antall forespørsel 
om hjelp rett før. 

Her hadde M gjort mye markedsføring på 
forhånd, men pga. dato så passet det ikke 
for de fleste. 

Introjakt høsten 2021 1. Due = 3stk 
2. Rådyr = 3stk - minus1 
3. jentejakt på rådyr = 2stk 

I høst har vi arrangert og gjennomført 7stk 
introjakter. Til sammen har vi 44stk 
påmeldte totalt. Totalt påmeldte jenter på 
jentejakt er 6stk.  

+ at det har på siden blitt med andre på 
muntlig påmelding. 

Noen av deltagerne har vært med på to 
jakter.  

Det har vært et stor fra fall av deltagere 
fordi informasjonen om tid, sted osv. har 
blitt sendt ut i kort tid i forkant av jakten. 
Dette er noe vi enkelt kan gjøre noe med.  

M har sittet med all oversikt, mye av 
planlegging, påmeldinger, utsending av 



informasjon osv. men selv ikke vært med på 
selve gjennomføringen.  

Hvis vi sammen setter datoene og passer på 
at vi har mulighet til å hjelpe til og på et 
tidligere tidspunkt ha et møte hvor vi setter 
opp kjøreplan og hvem som kan, når, hvor 
osv. er det mye lettere. 

 

 

Kommentar til aktiviteter 2021: 

• Jegerpilsen Ringerike omegn siden vi har bør vi få til noe mer aktivitet igjen.  

• Prøve å sette opp flere jente/ungdom skyte kvelder 

• Sendt inn søknader og rapporter på alt av intro jakter, kvinne aktiviteter og ungdoms 
aktiviteter  

• Innkjøp av: -kano, årer og vester bør nå gjøres. Dette bør Rune kasserer være med å gjøre. ¨ 
- Ønsker å kjøpe in lamineringsmaskin og ark slik at vi kan lage oppgaver, natursti, osv. som vi 

kan bruke flere ganger. 

• Stor pågang og påmeldinger når det gjelder introjakt så dette kan vi fortsette med. Det må 
bare gjøres noen justeringer når det gjeldet planleggingen. 

 

TAKK FOR ALL HJELP <3 

 

HÅPER 2022 BLIR OM IKKE LIKE BRA SÅ KANSKJE BEDRE?! :-D 


